
     

KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2022-11-23 
NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN:  Peter Lexander, Jonas Liw 

NÄRVARANDE VIA TEAMS: Malin Granlund, Pär Törnhult, Louvain Måhlèn, Lillemor Eriksson 
 

1) Gick igenom senaste mötesprotokollet. Flera punkter som inte är gjorda på ”Att göra listan” så de får stå kvar 
 

2) EKONOMIN – Utfall vs budget ser i dagsläget ut att stämma bra 
 

3) SKIDORNA – Allt rullar på. Blev toppen nu när snön kom och har även träningar i Högbo.  4/2 anordnas 
ungdomskannan om vädret tillåter 

 

4) FOTBOLLEN  Herrfotbollen –  Styrelsen vill gärna att det fortsatt ska finnas ett herrlag i KSK. Daniel tar på sig 
huvudansvaret för att hitta en ny huvudtränare och sedan jobba vidare därifrån. 

              Ungdomsfotbollen –  F 07 har tränat i Högbo och tänker nu börja träna inomhus 2 dagar i veckan och fortsatt  
              tillsammans med Järbo 
 

5) KANSLIET– Lillemor jobbar fortsatt oftast hemifrån.  
 

6) SPORTHALLEN/VALLEN – *Dans till stereo fortsätter på tisdagar t.o.m slutet av maj 
              * Duschrummet uppe i fristående längan är omgjort och Peter har fått ett våtrumsintyg så nu kan vi betala  

   slutfakturan till Thomas. 
*Sten har inte hunnit kolla på vad det skulle kosta att sätta in 4 nya duschar i omkl.rummen inne på Sportan men 

                 återkommer så fort han vet. Likaså angående värme i fristående längan. 
* Gustav har ställt in robotgräsklipparna i containern över vintern 

* Peter har varit i kontakt med Arbetsförmedlingen ang. en ev. vaktmästare. Malin och Peter fortsätter att kolla    

                  på detta. 
 * Jonas ordnar rörmokare så att nya diskmaskinen blir inkopplad. 
 * Pär jagar vidare ang högre staket mot järnvägen  
 * Pär jobbar även med att försöka få till solceller på Sporthallen vilket skulle kunna inkludera belysning på våra  
     Fotbollsplaner. Söka bidrag samt kanske starta upp en swish-insamling för detta ändamål. 
 

7) ÖVRIGT – * Peter har varit på föreningssamtal med kultur- och fritid. Vad bidraget blir återstår nu att se. 
* Pär har kontaktat Din Lokal Tidning som kommer ut till Sportan nu på fredag och gör ett reportage om hur svårt  
   det är att hitta ideella krafter och ledare för föreningen 
* Intersport har kontaktat Jonas angående vår kickback samt avtal och webshop. Finns tröjor till alla lag samt små 
    storlekar till fotbollslek? Jonas, Louvain och Gustav roddar vidare med detta. 
* Måste göra budgeten för 2023. Lillemor kontaktar Mattias och stämmer av när han kan träffa Malin och Peter  
   och göra detta. 

 

8) Nästa möte –  2023-01-25 kl. 18.30 på Sporthallen och via Teams. 
 

9) Mötet avslutades                                                                             
                                                                                           
 
 
 
                                                                Vid protokollet:     Lillemor Eriksson 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


